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Hörby brukshundklubb 

Protokoll nr 5  
Styrelsemöte för föreningen Hörby brukshundklubb 2022-05-03. 
Närvarande: Marie Nordgren, Ingrid Dahlström, Gittan Dany, Ingalill Lundberg, Tove 
Strutz 
Frånvarande: Peter Rödseth, Gabriell Swahn, Lotti Knutsson, Josefine Trotzig 
 
1 Mötets öppnande  
  Ordförande Marie Nordgren hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.  

2  Val av mötesordförande  
          Styrelsen beslutade att 

           välja Marie Nordgren  till mötets ordförande 

3 Val av protokollskrivare 
Styrelsen beslutade att 
välja Ingalill Lundberg att föra protokoll under mötet.  

4 Val av protokolljusterare  
Styrelsen beslutade att  
välja Gittan Dany att  justera protokollet  

5  Godkännande av dagordning  
Styrelsen beslutade att  
välja att godkänna dagordningen med tillägg av punkt 9 e,f,g. 

6.  Föregående protokoll  
            Styrelsen beslutade att godkänna protokoll från styrelsemötet 2022-04-05 

7  Ekonomi 
          Kassör Ingrid Dahlström redovisade ekonomin 

8  Inkommande post 
           Det fanns ingen inkommande post. 

9 Styrelsens ärende för dagen 
a. Terrierutställningen 21/5 

       Det diskuterades bla om hur många funktionärer som behövs. 
       Marie Nordgren kommer att träffa ansvarig för utställningen  den 5/5. 
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b. Kommunen. 
            Representanter från kommunen har varit på Hörby brukshundklubb. 

Kommunen kommer att sätta upp  p -förbudsskylt vid bommen, eventuellt sätta 
bajstunna vid promenadstråket bakom klubben. Kommunen kommer att 
iordningställa efter att de varit och röjt träd utanför klubben. 
Om vi på klubben klipper buskar mm kan kommunen komma och forsla bort 
klippet om det ligger i en snygg hög  så det går lätta att lasta. 
Lokor som växer på klubbens mark får vi själv ta hand om.  

c. Fasadrenovering. 
Fasaden på stugans baksida är i stort behov av att bytas. Offerter kommer att tas 
in på både plåt och träfasad. 
Röda boden ska tömmas och fraktas bort, vita boden ska flyttas. 
Flexilast kommer att börja schakta  denna vecka där bodarna ska stå.  

d.   HUG. 
Anette, Lotti och Ingalill ska ha ett möte angående vem som ska göra vad i HUG. 

e.   Övernattning i stugan 
Det har förekommit att man vill sova över i stugan. Detta är inte tillåtet utan att 
brandmyndigheten har gett godkänt. 

f.   Inköp av målarfärg  
            Färg kommer att köpas in till målning av fönster utohus. 
g.   Lyktstolparna på planen 
              Stolparna lutar och behöver rätas upp, Ulf Rud Olsson ska tillfrågas. 
 
10      Åtgärdslistan 
           Vi gick igenom listan. 
 
11      Övriga frågor 
          Inga övriga frågor 

§ 9 Mötets avslutas 
   
Nästa styrelsemöte 220607 kl 19.00 
 
 
  Ordförande Marie Nordgren            Vid protokollet Ingalill Lundberg   
                                    
………………………………………                      …………………………………………. 
J 
          Justerare Gittan Dany 
 
                                          …………………………………….    
 


